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Zápis č. 20/2010 z 20. jednání  AS FEK ZČU v Plzni  
ze dne 24. 11. 2010 

 
 

Přítomní senátoři: Bc. Pavla Boháčová, PhDr. Věra Dvořáková, Ing. Venuše Fišerová, Mikuláš 
Gangur, Ph.D, Dr. Ing. Jiří Hofman, Ing. Michaela Horová, Ph.D, Zuzana Malá, Mgr. Radka 
Štruncová, Ing. Jan Tlučhoř, Daniel Vajda, Ing. Andrea Žejdlová 

Omluvení senátoři: Ing. Josef Červený, Ph.D, Bc. Lucie Elhotová, Bc. Lukáš Lev, PhDr. Čestmír 
Jarý 

Přítomní hosté: Ing. Hana Kunešová, doc. Dr. Ing. Miroslav Plevný 

 
Přítomno: 11 senátorů (ne však po celou dobu jednání). AS FEK byl po celou dobu jednání 
pléna usnášeníschopný.      
 
PROGRAM: 
 

1. Schválení programu 20. jednání AS FEK 

2. Změny ve složení VR FEK 

3. a) Informace o hospodaření FEK za období leden až říjen 2010 

b) Informace o úpravě rozpočtu FEK pro rok 2010 v důsledku redukcí z MŠMT 

4. Informace o připravované metodice rozpočtu FEK na rok 2011 

5. Informace o výsledku elektronického hlasování k Výroční zprávě FEK ZČU za rok 2009 

6. Informace o průběhu voleb do AS FEK  

7. Informace ze Studentské komory AS FEK 

8. Různé 

 
Předsedkyně AS FEK dr. Dvořáková přivítala přítomné senátory a hosty. V úvodu jednání byli 
určeni skrutátoři pro 20. jednání AS FEK – Ing. Jan Tlučhoř a Bc. Pavla Boháčová. 
 
Ad 1) Schválení programu 20. jednání AS FEK 

Usnesení:  

AS FEK schvaluje program 20. jednání AS FEK. 

Přítomno:  11 členů AS FEK 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 
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Ad 2)  Změny ve složení VR FEK 

Děkan FEK doc. Plevný informoval, že v souvislosti s odchodem doc. Hrdého za FEK, předkládá 
návrh na nového člena Vědecké rady FEK. Jedná se o profesora Mikoláška z Vysoké školy 
báňské Technické univerzity v Ostravě. Jeho členství bude mít přínos pro FEK z hlediska 
odbornosti a zvýšení prestiže fakulty.  

Usnesení:  

AS FEK schvaluje změnu člena Vědecké rady FEK. Profesor Mikolášek nahradí doc. 
Hrdého. 

Přítomno:  11 členů AS FEK   

Hlasování: 11pro, 0 proti, zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 
 

Ad 3a) Informace o hospodaření FEK za období leden až říjen 2010 

Tajemnice FEK Ing. Fišerová rozeslala tabulku s přehledem čerpání vlastních příjmů za období 
leden až říjen 2010 a komentovala výsledky hospodaření jednotlivých kateder a středisek. Fond 
aktivit byl čerpán pouze částečně. Jako rezerva do roku 2011 je předpokládaná suma 1 500 000 
Kč. I přes velmi těžký rok 2010, hospodaří FEK úspěšně. 
 

Senátorka Štruncová dodala, že Katedra jazyků výrazně zlepšila nepříznivý rozpočtový stav roku 
2010 především organizací placených kurzů a snížením mzdových nákladů na KJA. V důsledků 
redukce studia cizích jazyků na FEK došlo také na KJA k ukončení pracovních poměrů a k 
úpravám výše úvazků.    
 

Děkan FEK doc. Plevný informoval, že úroveň mezd na FEK oproti minulým letům klesla, 
v personální oblasti má FEK fyzicky o 12 pracovníků méně. Na příští akademický rok se 
předpokládá snížení dotace na studenta o dalších 12%. Následně proběhla mezi senátory diskuze 
k financování VŠ.  
 

Usnesení:  

AS FEK bere na vědomí zprávu o hospodaření FEK za období leden až říjen 2010. 

Přítomno:  11 členů AS FEK 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 

Ad 3b) Informace o úpravě rozpočtu FEK pro rok 2010 v důsledku redukcí z MŠMT 

Tajemnice FEK Ing. Fišerová informovala o úpravě rozpočtu FEK pro rok 2010 v důsledku 
redukcí z MŠMT. ZČU byl krácen již schválený rozpočet ve výši 12 miliónů korun. Pro FEK toto 
opatření znamená částku 517 234 Kč. Děkan FEK doc. Plevný vyjádřil, že finanční zásah do již 
schváleného rozpočtu univerzity je nestandardní a bezprecedentní krok. AS ZČU projedná způsob 
provedení této úpravy. 
 

Usnesení:  

AS FEK souhlasí s pokrytím částky ve výši  517 234 Kč z Fondu aktivit. 

Přítomno:  11 členů AS FEK 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, zdrželi se 2 – Usnesení bylo přijato. 

Usnesení:  

AS FEK zároveň vyjadřuje silné znepokojení, že byl dodatečně snížen již schválený rozpočet 
FEK ZČU v Plzni pro rok 2010. 

Přítomno:  11 členů AS FEK 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 
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Ad 4) Informace o připravované metodice rozpočtu FEK na rok 2011  
Děkan FEK doc. Plevný informoval, že se vedení FEK zabývá sestavením metodiky rozpočtu pro 
rok 2011. Aktuálně je velmi obtížné nastavit pevnou metodiku. K diskuzi jsou předkládány dvě 
alternativy – modifikovaná varianta stávajících rozpočtových pravidle (koeficienty). Druhým  
předběžným návrhem je využití pravidel celouniverzitního rozpočtu (tzv. hadičky). Od roku 2011 
bude fakultní rozpočet předkládán kompletně (nikoliv jen v dotaci za vzdělávací činnost), včetně 
vlastních příjmů. Fakulta nutně musí hledat vícezdrojové financování. Pro ilustraci uvedl fakt, že 
externí příjmy ZČU tvoří 50% celkového univerzitního rozpočtu.  
 

Usnesení:  

AS FEK bere na vědomí informaci o metodice rozpočtu FEK na rok 2011. 

Přítomno:  10 členů AS FEK 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 
 

Ad 5) Informace o výsledku elektronického hlasování k Výroční zprávě FEK ZČU za rok 
2009 
Předsedkyně AS FEK dr. Dvořáková informovala, že Výroční zpráva FEK ZČZ v Plzni za rok 
2009 byla schválena elektronicky. Pro její schválení se vyslovilo 11 senátorů. (Ostatní 
nereagovali, tímto je bráno, že nesouhlasí). 

Usnesení: 
AS FEK bere na vědomí informaci o výsledku elektronického hlasování k Výroční zprávě 
FEK ZČU za rok 2009. 

Přítomno:  11 členů AS FEK 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, zdrželi se 0 - Usnesení bylo přijato. 

Předsedkyně AS FEK dr. Dvořáková se omluvila z jednání. 
 

Ad 6) Informace o průběhu voleb do AS FEK 

Komise již zveřejnila předběžné výsledky voleb do AS FEK. Do 28. 11. 2010 je možné podávat 
námitky proti tomuto výsledku. 

Usnesení: 
AS FEK bere na vědomí informaci o průběhu voleb do AS FEK.  
 
Přítomno:  10 členů AS FEK 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, zdrželi se 0 - Usnesení bylo přijato. 

  

Ad 7) Informace ze Studentské komory AS FEK 

Děkan FEK doc. Plevný veřejně poděkoval Bc. Pavle Boháčové a celému organizačnímu týmu za 
organizaci fakultního plesu, který se velmi vydařil. 

 

Ad 8) Různé  

Proděkanka k pro studium Ing. Kunešová informovala, že se připravuje schůzka děkana FEK se 
studenty k otázkám studijní problematiky. Informace o konání budou rozeslány hromadným 
mailem. Setkání v Chebu již proběhlo 22.11. 2010 a vyplynulo z něj několik poznámek. 
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SCHVÁLENÁ USNESENÍ z 20. jednání AS FEK ZČU v Plzni ze dne 24. 11. 2010 
 

Usnesení:  

AS FEK schvaluje program 20. jednání AS FEK. 

Přítomno:  11 členů AS FEK 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 
 

Usnesení: 

AS FEK schvaluje změnu člena Vědecké rady FEK. Profesor Mikolášek nahradí doc. Hrdého. 

Přítomno:  11 členů AS FEK   

Hlasování: 11pro, 0 proti, zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 
 

Usnesení:  

AS FEK bere na vědomí zprávu o hospodaření FEK za období leden až říjen 2010. 

Přítomno:  11 členů AS FEK 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 
 

Usnesení:  

AS FEK souhlasí s pokrytím částky ve výši  517 234 Kč z Fondu aktivit. 

Přítomno:  11 členů AS FEK 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, zdrželi se 2 – Usnesení bylo přijato. 
 

Usnesení:  

AS FEK zároveň vyjadřuje silné znepokojení, že byl dodatečně snížen již schválený rozpočet FEK ZČU v Plzni 
pro rok 2010. 

Přítomno:  11 členů AS FEK 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 
 

Usnesení:  

AS FEK bere na vědomí informaci o metodice rozpočtu FEK na rok 2011. 

Přítomno:  10 členů AS FEK 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, zdrželi se 0 – Usnesení bylo přijato. 
 

Usnesení: 
AS FEK bere na vědomí informaci o výsledku elektronického hlasování k Výroční zprávě FEK ZČU za rok 
2009. 

Přítomno:  11 členů AS FEK 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, zdrželi se 0 - Usnesení bylo přijato. 
 

Usnesení: 
AS FEK bere na vědomí informaci o průběhu voleb do AS FEK.  
 
Přítomno:  10 členů AS FEK 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, zdrželi se 0 - Usnesení bylo přijato. 
 

Usnesení: (schvalováno elektronicky 20. 12. 2010) 

AS FEK schvaluje  vyhlášku č. 13D/2010 děkana FEK "Podmínky pro přijetí úspěšných absolventů programů 
celoživotního vzdělávání na FEK ZČU v Plzni a podmínky pro přijetí uchazečů, kteří studují nebo absolvovali 
studijní program nebo jeho část na jiné VŠ v ČR nebo v zahraničí v akademickém roce 2011/2012. 

Pro:  15 členů AS FEK,  proti:  0 pro,  zdrželi se 0 - Usnesení bylo přijato.            Zapsala: Mgr. Radka Štruncová 


